
 

9. november 2022  

I henhold til§ 37 i Inatsisartuts forretningsorden sender jeg følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut  

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Er der planer om at optimere elværkets kapacitet i Niaqornaarsuk? 

2. Er Niaqornaarsuk elværks kapacitet for lav? 

(Medlem af Inatsisartut Kristian Jeremiassen, Inuit Ataqatigiit) 

Begrundelse: 

For tiden bygges der en børnehave i Niaqornaarsuk, og der meldes også, at 

elværket er for lille og der sættes spørgsmålstegn ved, om elværket kan forsyne 

hele bygden med el når børnehaven står klar. Der er også en høring af beboerne 

i bygden om bygning af en minihal. 

Jeg håber mit spørgsmål bliver besvaret indenfor 10 arbejdsdage. 

 

 


